
ZAPISNIK 

17. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke održane 

23. ožujka 2023. godine 

 

 

Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj. 

Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočno 25 članova Gradskog vijeća 
te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 

Naknadno je sjednici pristupilo pet članova Gradskog vijeća tako da je sjednici bilo 
nazočno ukupno 30 članova Gradskog vijeća. 

Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Danijela Bradamante, Ljiljana 
Cvjetović, Kristian Čarapić, Iva Davorija, Danijel Imgrund, Nikola Ivaniš, Štefica Jagić Rađa, 
Željko Jovanović, Petra Karanikić, Stipo Karaula, Maša Magzan, Sabina Marov, Tajana 
Masovčić, Tea Mičić Badurina, Marijan Mihajić, Duško Milovanović, Mile Opačić, Josip 
Ostrogović, Petar Petrinić, Nadja Poropat, Ivana Prica, Marin Račić, Iva Rinčić, Adrijano Rogić, 
Robert Salečić, Marijan Šegota, Davor Štimac, Ana Trošelj, Vedran Vivoda i Nebojša Zelič.  

Član Gradskog vijeća Vedran Vivoda je, uslijed propisanih epidemioloških mjera i 
preporuka, sjednici prisustvovao s udaljene lokacije putem aplikacije e - sjednice. 

Sjednici nisu prisustvovali članovi Vijeća Petra Mandić i Aleksandar-Saša 
Milaković. 

 

 AKTUALNI SAT 
 

1. TAJANA MASOVČIĆ postavila je pitanje vezano uz ažurnost zbrinjavanja lešina, 
odnosno strvina životinja na ulicama grada, koje su nastradale nesretnim slučajem od 
automobila, konkretno u ovom slučaju mace, ili koje su uginule prirodnim putem. Naime, po 
proceduri, treba se obratiti Komunalnom redarstvu koje je, kako je navela, ažurno reagiralo, o 
čemu ima povratnu informaciju. Međutim, do samog zbrinjavanja je proteklo par dana, a još 
jedan takav slučaj je bio i na drugom dijelu grada u isto vrijeme. Zanima je što Grad može 
poduzeti da to zbrinjavanje bude ažurnije, odnosno u što kraćem mogućem roku? 

Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da je ovo pitanje riješeno ugovorom sa 
Veterinarskom stanicom Rijeka, to jest sa Higijeničarskom službom, i po dojavi takvih 
slučajeva, ako se radi o prometnicama kojima upravlja Grad Rijeka, odnosno koje su u 
nadležnosti Grada, Veterinarska služba izlazi na teren i uklanja lešine životinja koje su 
nastradale od udara automobila. Napomenuo je da neke od prometnica nisu u nadležnosti 
Grada Rijeke, nego su u nadležnosti Hrvatskih cesta ili u nečijoj drugoj nadležnosti ako se radi 
o zaobilaznici, ili, ako se radi o željezničkom prometu, onda je to riješeno na drugi način koji 
nema veze sa gradskim službama. Rekao je da je slučajeve moguće prijaviti na telefon 
Komunalnog redarstva te da mogu prijaviti građani, ali i djelatnici Ministarstva unutarnjih 
poslova, vatrogasci i sve nadležne službe te da se primjereno reagira u određenom roku.  

Možda službe nekad imaju poneko zakašnjenje jer se to desi u kasnim večernjim 
satima ili služba izađe na teren drugi dan, ali, kako je kazao, nastoje da to bude čim ažurnije 
jer je i sam svjestan da se ne radi o nimalo ugodnom prizoru. Dodao je da će učiniti sve da se 
čim ažurnije reagira te možda, da treba i podsjetiti Veterinarsku stanicu Rijeka na ažurnost 
pogotovo ako se radi o nekim prometnijim ulicama gdje je to vidljivije. Zaključio je da se trude 
da ono što je pod kontrolom Grada, bude ažurno uklonjeno te da svaki sustav može biti bolji i 
ažurniji, pa tako i u ovom slučaju. 
 

2. ROBERT SALEČIĆ postavio je pitanje vezano uz plaće vatrogasaca. Kazao je kako je 
danas na dnevnom redu tema dizanja plaća Gradonačelnika i njegovih zamjenika te kako 



Gradonačelnik stalno ističe kako ima 19. plaću po redu, a da je grad treći po veličini, dok nam 
je Vatrogasna postrojba 66. po plaći, a druga po veličini. Zanima ga, kada se misli podignuti 
plaću vatrogascima? Podsjetio je kako je isto pitanje postavio prije godinu dana kad je plaća 
malo podignuta, i tada je obećano, kako je naveo, da će se ići u novi kolektivni ugovor te je 
zatraženo da se u 12. mjesecu održi sastanak. Sastanak je održan, prema njegovim 
saznanjima tek prošli tjedan i na njemu nije ništa dogovoreno pa ga zanima, kad se misli 
vatrogascima dignuti koeficijent? 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da Grad sa socijalnim partnerima vodi 
dijalog, i to kako s predstavnicima Sindikata gradske uprave i s predstavnicima ustanova 
kojima je Grad osnivač, tako i s onima Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke. Podsjetio je 
da je prošle godine potpisan kolektivni ugovor s predstavnicima sindikata Javne vatrogasne 
postrojbe, koji zastupaju većinu vatrogasaca zaposlenih u toj Javnoj vatrogasnoj postrojbi i da 
je taj kolektivni ugovor na snazi. Gradu su se obratili predstavnici sindikata sa traženjem da se 
revidiraju određene odredbe tog ugovora i održan je sastanak sa predstavnicima sindikata 
Javne vatrogasne postrojbe te taj dijalog traje. Gradonačelnik je rekao da teza da dijaloga 
nema i da se razgovori ne vode, ne stoji.  

S njima se razgovara, uvažavajući, kako je rekao, sve činjenice vezane uz inflatorne 
udare koje svi skupa osjećamo. Kazao je da je pitanje materijalnih prava vezano je i za gradsku 
upravu. Kad je stupio na dužnost 7. lipnja 2021. godine, u gradskoj upravi je radilo 508 
zaposlenika, službenika i namještenika, dok ih sada radi 482. Kazao je i da je prije nekoliko 
tjedana, a sve sukladno odlukama koje je donijelo Gradsko vijeće, uputio svim zaposlenicima 
jedno pismo, koje nije obvezujuće niti za poslodavca niti za službenike, da se iskaže interes o 
stimulativnoj otpremnini. Jedan dio zaposlenika iskazao je namjeru, ponovio je, neobvezujuću 
niti za poslodavca niti za radnika, da iskoristi to pravo koje se nudi.  Intencija je da se smanjuje 
broj zaposlenika, ne samo u gradskoj upravi, nego i u svim povezanim komunalnim i 
trgovačkim društvima, u smjeru racionalizacije, ali što je još bitnije, i učinkovitijeg obavljanja 
onoga za što su ih građani izabrali, jer se nikada ne smije zaboraviti da su oni tu isključivo radi 
građana i radi usluga koje jedinice lokalne uprave pružaju.  

Gradonačelnik je rekao da su tijeku razgovori sa svim socijalnim partnerima te da su 
se dogovorili i prije, a da će se dogovoriti i sada. Napomenuo je da to nije nimalo jednostavno 
u okviru prihodovne strane proračuna, jer da bi plaće i materijalna prava zaposlenika rasli, 
treba voditi računa i o prihodovnoj strani proračuna i raspodjeli onoga što Grad ima. 
Gradonačelnik je napomenuo da nije cilj ostvariti dobit, nego biti na pozitivnoj nuli te je 
podsjetio na dospjela dugovanja iz prošlosti koja su iznosila više od 300 milijuna kuna, a koja 
su danas svedena na razumnu mjeru od 40 - 50 milijuna kuna dugovanja, dobrim dijelom 
prema državnom proračunu, a to će se još korigirati kad se sredi situacija sa određenim 
imovinsko - pravnim odnosima. Ponovio je da dijalog postoji, da se razgovara i pregovara i da 
to nije nimalo jednostavno te se ne može očekivati da će se na jednom sastanku oko svega 
dogovoriti.  

Gradonačelnik je rekao da nastoje pratiti i inflatorna kretanja. Podsjetio je na Odluku 
koju je donijelo Gradsko vijeće prošle godine kojom su povećali plaće promjenom 
koeficijenata. Današnja predložena točka dnevnog reda je isto tako dodatno usklađenje plaća 
zaposlenika u gradskoj upravi, jer danas za ove plaće koje su u javnoj upravi, gotovo je 
nemoguće pronaći niti diplomiranog inženjera arhitekture, niti diplomiranog inženjera 
građevinarstva, niti ljude sa visokom stručnom spremom koji su informatičkog smjera. Kazao 
je da to postaje nemoguće te da će sustav doći, možda je pretjerano reći, u blokadu ako se 
nešto ne učini. Gradonačelnik je rekao da nudi rješenja i predlaže odluke. Na vijećnicima je da 
ih prihvate. Ako ih ne prihvate, snosit će dio političke odgovornosti, kako izabrani vijećnici 
Gradskoga vijeća, isto tako i on kao nositelj izvršne vlasti koji je dobio povjerenje Riječanki i 
Riječana da ove četiri godine bude Gradonačelnik. 

 
ROBERT SALEČIĆ je rekao da je Gradonačelnik u svom odgovoru najmanje pričao o onome 
što je on pitao, odnosno o vatrogascima. Složio se da je možda plaća Gradonačelnika premala, 
ali je naveo da su njemu prioriteti vatrogasci i bolnica te ako se nekome trebaju dignuti 



koeficijenti, onda bi on prvo na njih pomislio. Naveo je i da se prema njegovim informacijama, 
na sastanku prije tjedan dana, nije spominjalo dizanje koeficijenata i plaća tih radnika. Istina je 
da se dignulo prošle godine, ali se je i obećalo da se dogovoriti vrlo brzo naknadno povećanje. 
Zaključio je da je sramotno da su 66. od 75. po plaći među vatrogasnim postrojbama, a drugi 
po veličini. 

 
3. NIKOLA IVANIŠ iznio je da se njegovo pitanje odnosi na u javnosti otvoreno pitanje 

integralne izložbe Riječki torpedo – prvi na svijetu. Smatra da je dobar dio riječke javnosti, ne 
samo kulturne i muzeološke, nego općenito malo uzbudila uopće pojava informacije o tome 
da bi se integralna izložba, koja je sada, kako je naveo, neadekvatno smještena, ali ipak 
postoji, mogla rasformirati i da bi se mogla razdvojiti u više prostora, odnosno skladištiti i tako 
dalje. Rekao je da ne misli ponavljati ništa od onoga što predstavlja Riječki torpedo – prvi na 
svijetu. Naveo je kako torpedo spada u jedan od najvećih povijesnih brandova ovoga grada i 
da zbog toga smatra da je apsolutno potrebno izložbu u integralnom obliku održati i smjestiti 
je u prostor koji će biti bolje dostupan građanima i turistima, nego što je to sada, kad se skoro 
ne zna gdje je. Stoga je postavio pitanje, da li je moguće da Grad koji je učinio sve da izgradi 
jedan kvart kulture, kaže da nema prostor za izložbu Riječki torpedo – prvi na svijetu? Smatra 
da bi to bio politički luksuz, ali i politička sramota te je upitao, da li je moguće taj odgovor dati, 
ili će se izložba tijekom godine izmjestiti na adekvatno mjesto i omogućiti pristup građanima i 
turistima? 

 

Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da je izložba Riječki torpedo – prvi na svijetu 
sada smještena u skladištima na Žabici te da to nije najadekvatniji prostor za prezentaciju, no 
to je u onome trenutku kada je to bilo realizirano bio prostor i to privremeno rješenje je preraslo 
u stalno. Realizacija projekta Zapadne Žabice ide zacrtanom dinamikom, kako je i Vijeće 
odlučilo, i u ovom trenutku projektira se cijeli kompleks. Istaknuo je da je to izuzetno 
kompleksan projekt koji se tiče svih uključenih dionika. Za izložbu je rekao da se neće nigdje 
micati do kraja ove godine, kada je predviđen i rok za uklanjanje postojećih skladišta, a nakon 
toga i izgradnju. Podsjetio je da izložbe nikada ne bi bilo da Grad nije izdvojio značajna 
sredstva iz Proračuna da se ona formira. Jedan dio izložaka je u vlasništvu Muzeja grada 
Rijeke, a jedan dio je posuđen od drugih institucija. Podsjetio je da je i da je Grad u proteklom 
razdoblju imao ogromni investicijski ciklus u kulturi te da jedan dio Palače šećerane obrađuje 
upravo ono o čemu se govori, a to je dio koji se tiče izuma torpeda i tvornice koja je egzistirala. 
Kazao je da nije cilj da se ovaj postav i izložba rasformiraju te su pročelnik Šarar i ravnatelj 
Lučke uprave, gospodin Vukorepa već poduzeli određene korake. Otkrio je kako su na tragu 
pronalaženja jednoga rješenja koje će, nada se, svih zadovoljiti, a radi se o prostoru vrlo blizu 
lansirnoj rampi torpeda kojim gospodari Lučka uprava, za što postoji obostrani interes Grada 
Rijeke i Muzeja grada Rijeke, a naravno i Lučke uprave.  

Ova izložba ima izuzetno vrijedne izloške, ali ti izlošci su u gabaritima dosta veliki i nije 
ih moguće smjestiti u neke prostore za koje su se u javnosti pojavila neka varijantna rješenja 
jer su oni i izuzetno teški te ih treba smjestiti u građevine koje mogu podnijeti tolike terete. 
Pojasnio je da se radi o jednom prostoru vrlo blizu lansirne rampe torpeda, za koju je i Lučka 
uprava najavila rekonstrukciju te da bi to bila jedna dobra poveznica i, ustvari, pravo mjesto za 
prezentaciju ovog nadasve velikog riječkog izuma.  

Zaključio je da Grad vodi brigu o postavu i zahvalio se svima koji su potaknuli ovu 
inicijativu. 

 
NIKOLA IVANIŠ iznio je da je javno deklarirana namjera da se izložba izmjesti do 

listopada i to ne u integralnom obliku. Naveo je i kako su vlasnici dijela eksponata Ministarstvo 
obrane, Ministarstvo unutarnjih poslova, Hrvatski pomorski muzej Split i Tehnički muzej Nikola 
Tesla u Zagrebu, koji su dali eksponate kako bi u Rijeci bio integralni muzej dijela tehničke 
povijesti, u ovom slučaju torpeda, i ako se dogodi da dio eksponata ode prema njihovim 
vlasnicima, nikad se više neće okupiti. Smatra da treba jasno kazati, bez ikakve dileme, da će 
izložba „Riječki torpedo – prvi na svijetu“ biti, kao dio Muzeja grada Rijeke, integralna izložba, 



te da će ako bude proširena nečim, biti proširena sa ostalim što je tvornica Torpedo dala ovome 
kraju te što su volonteri proteklih 20 godina nabavljali. Naveo je i kako je Torpedo proizvodio  
kamione, traktore i čuvene Aran unutarbrodske motore te barem kroz muzej moramo sačuvati 
dio svoje industrijske baštine koja je u nestajanju.  

 
4. ANA TROŠELJ iznijela je da je naše sugrađane sa područja Vojaka, Vežice, Trsata i 

Krimeje uznemirila informacija ili glasina, o tome da postoji mogućnost da se sruši Otvoreno 
igralište Kampus, odnosno igralište koje se u narodu se zove „vojno”. Navela je da je to igralište 
lijepo zaživjelo među sugrađanima istočnog dijela grada te je zanima njegova sudbina i da li 
je moguće da će se nešto tako rušiti? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da bilo je dosta špekulacija u javnosti 
vezano za vojno igralište na Vojaku kojem gravitiraju Krimeja, Trsat i cijeli istočni dio grada te 
je rekao da je to jedan od najboljih projekata ostvarenih u proteklim mandatima, jer je zaista 
zaživjelo među sugrađanima i koristi ga veliki broj ljudi. Ono što se pojavilo u javnosti kao 
špekulacija, vezano je za izgradnju treće faze Kliničkog bolničkog centra na Sušaku. Naime, 
trenutno je završena druga faza, to jest izgrađena je garaža i sama Bolnica za majku i dijete 
koja još uvijek nije stavljena u funkciju. Gradonačelnik je postavio pitanja vezana za nabavku 
opreme, rokove za realizaciju i samo otvorenje zgrade, koje, kako se nada, ne čeka neke 
buduće izbore. Naveo je i kako je izdana uporabna dozvola za garažu koja je u sklopu te 
bolnice pa da ni ona još nije otvorena, a itekako bi rasteretila parkiranje u tome dijelu grada. 
Apelirao je da se čim prije otvore barem one zgrade kojima je uporabna dozvola izdana i da 
se omogući građankama i građanima Rijeke da parkiraju u garaži koja je gotova. Napomenuo 
je kako je sve financirano novcima poreznih obveznika ili kreditom te pozvao sve odgovorne, 
da otvore i garažu i da čim prije dobijemo novu bolnicu.  

Gradonačelnik je nadalje pojasnio da je treća faza Kliničkog bolničkog centra bila je 
predmet razmatranja jedne stručne komisije u kojoj je bio angažiran i njegov zamjenik dr. 
Palčevski. Ta treća faza bila je zamišljena dosta veliko, to jest gabaritno. Nakon provedenih 
analiza i rada stručne komisije u koju su bili uključeni i predstavnici Svjetske banke, 
Ministarstva, institucija nadležnih za zdravstvo u Republici Hrvatskoj i stranih konzultanata, 
došlo je do određenog smanjenja kapaciteta te treće faze Kliničkog bolničkog centra za koju 
je potrebno osigurati i sredstva za realizaciju i pristup. U nekim varijantnim rješenjima 
razmatrao se i pristup do ili preko vojnoga igrališta na Vojaku. Naveo je kako će se zalagati da 
se ne dira vojno igralište i da ono ostane u funkciji građana, to jest da rekreativci i svi oni koji 
koriste to igralište profesionalno ili poluprofesionalno, i dalje budu u mogućnosti ga koristiti. Na 
kraju je sumirao odgovor, kako nema bojazni da će se igralište rušiti, barem što se tiče Grada 
Rijeke. Ostat će u ovoj javnoj funkciji otvoreno svima dok će treća faza Kliničkog bolničkog 
centra gotovo sigurno doživjeti određeno smanjenje u odnosu na prvotni plan. 
 

5. MAŠA MAGZAN iznijela je kako su se oko koeficijenata zaposlenih u dječjim vrtićima 
u Rijeci lomili pregovori sindikata dječjih vrtića i Grada Rijeke te kako se radilo o zakonski 
obaveznom usklađivanju plaća zaposlenih u dječjim vrtićima s plaćama zaposlenih u osnovnim 
školama. Navela je kako je razlog tome to što je Grad ponudio veću osnovicu, ali uz smanjene 
koeficijente. Zanima je stoga, u kojoj je fazi mirenje i kakav je status spornih koeficijenata 
obzirom je činjenica da je usklađivanje plaća u vrtićima zakonski minimum i ključ za 
sprječavanje fluktuacije zaposlenika i odvijanje kvalitetnog odgojno-obrazovnog programa. 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da se pregovara i sa sindikatima koji 
predstavljaju zaposlenike u dječjim vrtićima. Ti pregovori su sada u fazi mirenja. Naveo je i 
kako je imenovan miritelj, koji je, iz nekih svojih razloga, otkazao sastanak koji je bio sazvan 
za ovaj ponedjeljak. Sljedeći sastanak je zakazan za idući ponedjeljak, to jest za svega 
nekoliko dana i nastavit će se sa procesom mirenja. Gradonačelnik je ponudio i ispravak 
pitanja te je naveo da je Ustavni sud dao očitovanje o nekim odredbama oko koeficijenata 
vezanih za zaposlene u osnovnim školama i odgajatelje u vrtićima. Kazao je da Ustavni sud 
ima nešto malo drukčije mišljenje od vijećnice vezano uz pitanje da li ti koeficijenti moraju ili 



ne moraju odgovarati onima zaposlenih u osnovnim školama, jer zaposlenici u osnovnim 
školama imaju dodatke za obrazovnu reformu, koja se u odgojno-obrazovnim ustanovama, to 
jest u vrtićima, ne provodi.  
Zaključio je kako ne sumnja da će i ove godine uz kompromis sa jedne i druge strane, i uz 
određeni balans materijalnih prava, kako zaposlenika u vrtićima tako i svih ostalih, pronaći 
rješenje da svi budu jednako zadovoljni ili da svi budu jednako nezadovoljni. 
 
MAŠA MAGZAN se zahvalila i zamolila pisani odgovor. Konkretno je zanima kad se misli 
osigurati taj zakonski minimum, kad Grad misli kao osnivač pokazati brigu i odgovornost za 
deficitarno zanimanje odgajatelja te na koji način i kada će se poboljšati materijalna prava 
zaposlenika u dječjim vrtićima?  
 

6. IVA RINČIĆ iznijela je nekoliko segmenata pitanja vezanih uz motorni brod Galeb. 
Zanima je, zna li se gdje će brod biti privezan u riječkoj luci, zbog čega se kasni sa objavom 
natječaja za zakup komercijalnih površina broda, odnosno kad će konkretan natječaj biti 
raspisan te kad bi brod mogao biti dostupan posjetiteljima? Naposljetku je postavila pitanje 
koliko će uopće koštati rekonstrukcija, odnosno uređenje Galeba te ukoliko ove godine nije u 
planu završetak radova, već iduće, može li se očekivati da će četiri godine nakon EPK brod 
Galeb biti i dalje izvan funkcije? Vijećnica je zatražila i pisani odgovor. 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da neće moći odgovoriti na sva postavljena 
pitanja te da će vijećnica dobiti pisani odgovor.  Kazao je da je ono što je sad najaktualnije i 
na čemu se intenzivno radi, lokacija samoga priveza broda Galeb, koji će, uvjeren je, biti 
završen do kraja ove godine i privezan na Molo longu. Što se tiče lokacije samoga broda, 
Lučka uprava je naručila studiju od Pomorskoga fakulteta i ona je dala neka varijantna rješenja 
te misli, da je gotovo 99,9% odabrano rješenje u blizini dizalica koje se sada nalaze na Molo 
longu, točnije prema istočnoj strani, tako da brod bude što dostupniji svim onim posjetiteljima 
koji dođu, a kako su neke varijante toga priveza bile i dva-tri priveza dalje. Razmatralo se i 
rješenje uz Rivu Boduli, uz botel Marina i tako dalje. Rekao je kako, čini mu se, prof. Mohović 
izrađuje tu studiju te je pred završetkom, tako da čim ona bude isporučena, Lučka uprava će 
odrediti gdje će točno biti vez. Nakon što se odredi gdje će brod biti privezan, pripremljen je i 
natječaj vezan za onaj dio broda koji ide u najam, odnosno 1500m2 namijenjenih smještajnim 
kapacitetima, ugostiteljskim sadržajima i obogaćivanju turističke ponude grada. Na ostala 
pitanja vijećnice odgovorit će pisanim putem. 
 

7. MARIN RAČIĆ iznio je kako preustroj gradske uprave uskoro stupa na snagu pa ga 
zanima po kojim kriterijima i procedurama su provedeni odabiri pročelnika novih odjela. 
Odnosno, da li je postojala zakonska mogućnost da se raspišu javni natječaji za te pozicije i 
ako postoji, zašto to nije provedeno? 

 

Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je kako je Gradsko vijeće vrlo jasno u svojim 
odlukama stipuliralo rokove koji se tiču reorganizacije. Naime, reorganizacija samih odjela 
gradske uprave podrazumijeva smanjenje upravnih tijela Grada Rijeke sa 15 na 10, to jest 
gotovo na dvije trećine. Misli da su o tome svi vrlo jasno komunicirali i svi kandidati za 
gradonačelnika to su obećavali u svojim izbornim programima s kojima su izašli pred birače, 
pa tako i on. Sada je to operacionalizacija onoga o čemu su pričali prije skoro dvije godine. 
Rekao je da će tom segmentu 1. 4., a vezano je danas i uz rebalans Proračuna i uz predložene  
koeficijente, doći do smanjenja. Samim time mora uslijediti imenovanje vršitelja dužnosti, a 
nakon toga za svako mjesto pročelnika bit će raspisan javni natječaj. Nakon što pristignu, 
prijave, donijet će se potrebne odluke o izboru novih pročelnika. Zaključio je kako sve ide 
svojim tokom i kako je propisano odlukama i, naravno, zakonima koji reguliraju to područje u 
Republici Hrvatskoj.  
 



8. NADJA POROPAT iznijela je da su 6. ožujka, u Zajednici Talijana, Talijanska unija i 
Grad Rijeka sklopili ugovor o izgradnji dječjeg vrtića na području Krnjeva koji će se zvati Fiume. 
Zanima je koje su sljedeće aktivnosti i kada se očekuje početak izgradnje? 

 

Zamjenica Gradonačelnika SANDRA KRPAN odgovorila je da će se vrtić Krnjevo graditi u 
suradnji s Talijanskom unijom, koja će u gradnji vrtića sudjelovati s iznosom nešto manjim od 
800 tisuća eura, a prema idejnom rješenju trošak gradnje vrtića procijenjen je na 1.700.000,00  
eura. Način gradnje je modularni te se radi o prizemnici od drvene građe sa rokom trajnosti od 
sto godina, a ono što je važno za naše sugrađane, u vrtiću će biti pet odgojnih skupina. Provest 
će se postupak javne nabave radi izbora izvođača i po dobivanju pravomoćne građevinske 
dozvole, očekuje se da bi to moglo biti krajem 2023. godine, kad će se utvrditi i stvarni trošak 
i koje je vrijeme potrebno za izgradnju vrtića. Kazala je da računaju da će to biti negdje oko 
godinu dana za izgradnju i opremanje, i kako je upravo u tijeku javni natječaj za izradu 
projektne dokumentacije za izgradnju dječjeg vrtića Fiume. Kao bitnim je istaknula i lokaciju 
budućeg vrtića koji će se nalaziti između Nove ceste, Ulice braće Monjac i Becićeve ulice.  

Pet odgojnih skupina, dvije jasličke, dvije vrtićke za pripadnike talijanske nacionalne 
manjine i jedna za djecu na hrvatskom jeziku. Ono što je također bitno, istaknula je, da djeca 
koja budu pohađala taj vrtić na hrvatskom jeziku će imati i rano učenje talijanskog jezika. 
Podsjetila je i da je Grad Rijeka aplicirao na bespovratna sredstva i sukladno uvjetima poziva 
i dobio maksimalni broj bodova upravo za izgradnju vrtića Krnjevo u iznosu od 908 tisuća eura 
i za dogradnju i rekonstrukciju vrtića Galeb u iznosu od 325 tisuća eura.  

 
9. IVA DAVORIJA postavila je pitanje vezano uz sortirnicu otpada u Mihačevoj Dragi, 

budući da je već nekih godinu dana ona spremna, ali nije u pogonu. Iznijela je da se čeka, 
natječaj za upravitelja da se sortirnicu upogoni pa je pitanje, budući da, imaju informaciju kako 
je sam natječaj u visokoj fazi pripravnosti, kada će se to zaista i dogoditi? 

 
Pročelnica MAJA MALNAR odgovorila je da što se tiče same pripreme natječaja za odabir 
upravitelja sortirnice, da može potvrditi da je istina da se radi o završnoj fazi pripreme natječaja. 
Sukladno ugovoru o sufinanciranju u kojem je stajala odredba, da nakon što se sortirnica dovrši 
i dobije uporabnu dozvolu, da je Grad Rijeka kao korisnik sredstava dužan provesti 
transparentan postupak odabira operatera ili prema odredbama Zakona o javnoj nabavi ili 
prema odredbama Zakona o koncesiji. Odjel gradske uprave za komunalni sustav se, u 
dogovoru sa Gradonačelnikom, zamjenicima i Odjelom gradske uprave za javnu nabavu, 
odlučio za postupak javne nabave, a kako se radi o prvom takvom postupku u Republici 
Hrvatskoj, dakle, radi se o složenom postupku, još se „bruse“ neke finalne odredbe natječaja. 
Kazala je kako su uključili sve stručne odjele, kao i Riječku razvojnu agenciju Porin vezano za 
podlogu i studiju, jer su se, obzirom na proteklo vrijeme od inicijalne prijave na natječaj, neki 
pokazatelji promijenili, i očekuje se da bi to bilo u narednih dvadesetak do mjesec dana gotovo 
i da bi onda dali natječaj na prethodno savjetovanje. 
 

 
10. NEBOJŠA ZELIČ iznio je da ga je zbunila jedna izjava Gradonačelnika dana za novine 

3. siječnja te stoga moli pojašnjenje izjave da su u projekcijama Proračuna osigurana 
bespovratna sredstva za subvencioniranje privatnih iznajmljivača za sljedeću godinu. Kako se 
radi o, kako je naveo, anti-demografskoj mjeri, zanima ga kako se ta mjera poklapa sa 
projektom Gradonačelnikove stranke „Plan za stan“ i generalno, kako se poklapa sa nošenjem 
sa demografskim problemom i problemom najma, odnosno cijenom stanova u Rijeci? 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da je pitanje vezano uz dio, čini mu se, 
poboljšanja kvalitete, na čemu su upravo inzistirali Klub Akcije mladih i Možemo!, odnosno to 
je bio jedan dio vezan uz amandmane zajedničkog Kluba ili dijela Kluba. Rekao je da je 
činjenica da se, ne samo na području Grada Rijeke, nego i u Jadranskoj Hrvatskoj, pojavljuje 
problem povećanog iznajmljivanja i rentijerstva, koje u ovo zadnje vrijeme divlja potaknuto 



cijenom nekretnina, naročito na obali. Kazao je da se danas u Rijeci, ispod dvije, dvije i pol, tri 
tisuće, a kad se radi o novogradnjama, možda i više tisuća eura, ne može kupiti metar 
kvadratni stana i naravno da su, ne samo SDP kao stranka, nego i mnoge druge stranke i 
političke opcije, kao i Vlada, istaknuli taj problem kao pitanje nacionalnog opstanka. Podsjetio 
je da je Grad organizirao veliku konferenciju s međunarodnim iskustvima koja se tiču  
Njemačke, Slovenije, Austrije i Grada Zagreba. Čini mu se da je prisustvovala i predstavnica, 
možda Grada Zagreba ili Možemo!, koja je radila magisterij ili doktorat vezan upravo uz 
dostupnost najma, a čini mu se i kako je Grad Zagreb bio case toga predmeta. U tom 
kontekstu, smatra da te subvencije ne idu na račun toga da se potiče da netko iznajmljuje, 
nego upravo da poveća kvalitetu. Samo povećanje kvalitete smještaja ne znači i povećanje 
opsega iznajmljivanja, nego upravo suprotno. Gradonačelnik je spomenuo da neki gradovi u 
Europi, kao što su Amsterdam, Lisabon, Barcelona i Berlin čak ograničavaju ili zabranjuju, 
koliko im to dozvoljava zakon i nacionalno zakonodavstvo, platforme za iznajmljivanje koje 
uzimaju najveći profit od svega toga. Kazao je kako živimo u jednom apsurdnom društvu, u 
kojem najveći hotelijer na svijetu nema niti jednu hotelsku sobu i najveći taksi operater ne 
posjeduje nijedno vozilo, ne samo mi ovdje u Rijeci nego, kako se izrazio, u globalnom selu, i 
da taj profit odlazi negdje drugdje, najmanje ostaje u onoj destinaciji u koju dolaze  gosti i turisti. 
U prva tri mjeseca ove godine riječko područje, ostvarilo je broj noćenja i dolazaka kao i 
Opatija, što je nekada bilo potpuno nezamislivo. Gotovo je 40% više dolazaka i noćenja i to je 
nešto što naravno predstavlja i ekonomski benefit za sredinu. S druge strane, utječe negativno 
na mogućnosti najma i povećava cijenu nekretnina. Neki gradovi na obali, poput Splita i 
Dubrovnika, već imaju gotovo prazne centre gradova. U Rijeci taj problem još nije toliko 
alarmantan rekao je, ali naravno da Grad prati situaciju te je, na kraju krajeva, Gradsko vijeće 
prošle godine donijelo je odluku o povećanju upravo ovih poreznih prihoda vezanih za 
iznajmljivanje. Kazao je da su se neki zalagali da to bude i više, dok su drugi se zalagali da 
bude manje. U tom segmentu, spomenuo je i disonantne tonove koji su dolazili iz Kluba 
vijećnika Zeliča. Naveo je da privatni smještaj na području Grada Rijeke čini gotovo nešto više 
od 50 posto smještajnih kapaciteta, a nije velika razlika niti na području Republike Hrvatske, 
tako da je pitanje puno šire. Pitanje je nacionalnog zakonodavstva, oporezivanja ne samo 
imovine nego i prihoda od te imovine, rasterećenja porezne presije na rad i to je nešto što se 
ne može riješiti samo u okviru našega grada, nego tom pitanju treba pristupiti puno šire. 
 
NEBOJŠA ZELIČ se zahvalio na odgovoru te je kazao da uistinu postoje disonantni tonovi i 
kako nije iz odgovora Gradonačelnika shvatio ništa. Rekao je kako stoga moli pisani odgovor 
na pitanje da li Grad namjerava javnim novcem subvencionirati privatne iznajmljivače. 
 

11. KRISTIAN ČARAPIĆ postavio je pitanje vezano za elementarnu nepogodu koja se 
dogodila koncem rujna prošle godine. Naime, tada je velika poplava nanijela uistinu značajnu 
štetu velikom broju objekata, institucija i poslovnih prostora, i s obzirom na navedeno, zanima 
ga u kojoj je fazi sanacija štete u navedenim prostorima i što je sa umanjenjem komunalne 
naknade za objekte koji su pretrpjeli štetu?  

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako je, nažalost, Rijeku i širu okolicu 
pogodila poplava skoro biblijskih razmjera te kako je taj dan palo je jako puno kiše po 
kvadratnome metru i da se nakon poplave, koja se za svega nekoliko sati povukla, pristupilo 
sanaciji štete. Jedan dio vezan je za objekte u vlasništvu Grada Rijeke ili ustanova čiji je Grad 
osnivač, a prije svega se tiču područja Art-kvarta Benčić, Muzeja moderne i suvremene 
umjetnosti, Muzeja grada Rijeke i Dječje kuće. Knjižnica je također oštećena, ali je ona bila u 
tom trenutku, kao i sada, gradilište pa je to odgovornost izvođača. Nadalje, naveo je da je 
zaprimljeno i 93 zahtjeva za sanaciju u poslovnim prostorima u vlasništvu Grada. Oko 50 
zahtjeva je riješeno, odnosno šteta je sanirana, a za što je utrošeno nešto malo više od 52 
tisuće eura te se po određenim zahtjevima još postupa u dogovoru sa pojedinim 
najmoprimcima prostora, kada to njima bude najviše odgovaralo. Kazao je kako se u većini 
slučajeva radilo o manjim oštećenjima prodora vode sa krova ili iz neposrednog okoliša. Veća 
oštećenja bila su u ranije spomenutim objektima. Neka su već sanirana, a neka će tek biti 



sanirana jer, kako je rekao, trebalo je da se osuši određeno područje, ali isto tako da se nabave 
određeni dijelovi, a tiču se pumpi koje služe za ispumpavanje vode za dizala i neku tehničku 
opremu koja se nalazi u samim objektima. Sanirani su i drugi prostori i zgrade koje koriste 
gradska komunalna poduzeća, prije svega TD RIJEKA plus d.o.o. te je dodao da je u Art-kinu 
bilo nešto malo štete, kao i u KD Autotrolej d.o.o., no kako se radi o zanemarivim oštećenjima 
i da je sve to više-manje uspješno sanirano. Što se tiče komunalne naknade, svi oni koji nisu 
mogli obavljati djelatnost bili su oslobođeni plaćanja te komunalne naknade, no radi se o 
iznosima koji nisu pretjerano veliki. Sve skupa radi se o svega 1500 eura vezanih za 
oslobađanje kada se nije mogla obavljati djelatnost tih nekoliko dana ili eventualno tjedana 
koliko je trebalo da se saniraju posljedice ove poplave. 
 

12. PETRA KARANIKIĆ postavila je pitanje koje se odnosi se na parkiralište na Školjiću. 
Navela je kako postoje pritužbe određenog broja građana na neodržavanje tog parkirališta, 
kako samog tog prostora tako i okolnog prostora. Zanimalo bi je stoga, koliko često se uopće 
čisti taj prostor parkirališta te da li postoji kakav prostor za poboljšanje?  

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da predmetnim parkiralištem upravlja TD 
RIJEKA plus d.o.o. i ono se čisti u jednom pojačanom režimu svakog mjeseca barem jedanput. 
Na samom Školjiću veliku nečistoću izaziva, lišće i sve ono šta otpada sa okolnih stabala. 
Jedan dio oko blagajne je opterećen karticama i svime onime što korisnici ostavljaju iza sebe 
i taj se dio dnevno čisti. Jedan dio neposredno uz parkiralište održava KD Čistoća d.o.o., dok 
je dio u vlasništvu INA-e d.d. jer je to benzinska stanica. Grad nastoji da to bude čišćeno 
sukladno spomenutoj dinamici. Naravno, ako se uoči da je potreba i češće, TD RIJEKA plus 
d.o.o., to odradi. Spomenuo je još jedan manji problem da ponekad u kasnim noćnim i 
ranojutarnjim satima, radi obližnje pekare i neodgovornog ponašanja dijela sugrađana koji 
ambalažu proizvoda koje kupuju u pekari ostavljaju u neposrednom okolišu, ujutro zna biti 
prijava da je potrebno to očistiti. Službe, naravno, reagiraju sukladno mogućnostima, a Grad 
čini sve da gradske površine budu čiste i uredne. Zaključio je da svaki sustav može bolje, no 
kako misli da je ovo na adekvatan način organizirano. 
 

13. DANIJELA BRADAMANTE iznijela je pitanje vezano uz ulaganja u sportsku 
infrastrukturu u gradu Rijeci te je zanima projekt zamjene travnjaka na Sportskom centru 
Belveder. Zamolila je i pisani odgovor na pitanje. 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da se temeljem Proračuna Grada Rijeke i 
dogovora sa Primorsko-goranskom županijom, pristupilo obnovi, odnosno planira se obnova 
svih igrališta na području Grada Rijeke. Prvo je bilo igralište Robert Komen, koje je obnovljeno 
prošle godine. Zamijenjena je umjetna trava i odrađeni su još neki radovi poput izmjene 
podloge i tako dalje. Ove godine planirana je ista ta aktivnost zamjene travnjaka na igralištu 
Belveder, koje je planirano kada sezona završi, u lipnju ili srpnju. Izrađen je glavni projekt i 
Rijeka sport d.o.o. je raspisao javnu nabavu za predmetne radove sa rokom izvršenja ove 
godine, tako da ćemo i ove godine dobiti jedno novoobnovljeno igralište skoro u samom centru 
grada. U tu svrhu osigurano je u gradskom Proračunu gotovo 385 tisuća eura, a dimenzije 
samoga igrališta su 100 x 60 m, čime su zadovoljene sve potrebe za lige koje se tamo 
održavaju, a nova umjetna trava zadovoljit će i kriterije FIFA-e. Nakon realizacije ovoga 
igrališta pristupit će se i realizaciji zamjene umjetne trave na pomoćnom igralištu na Kantridi, 
tako da će se zaokružiti taj investicijski ciklus zamjene travnjaka, a izrazio je i nadu se kako će 
i Hrvatski nogometni savez ubuduće pomoći u realizaciji tih aktivnosti. 
 

14. DAVOR ŠTIMAC iznio je kako je proteklog vikenda izvršena evakuacija mine iz riječke 
luke te je u javnost izašla informacija, da, kako je naveo, u crvenoj zoni živi svega 500 ljudi. 
Kako se radi o najužem centru grada, iznenadila ga je niska brojka pa ga zanima stoga, radi li 
se o nekakvoj strategiji i osmišljenoj politici da se centar grada isprazni ili se to dogodilo 
slučajno? Nadovezao se na organiziranje smještaja za evakuirane stanovnike osiguranog u 
Dvorani Mladosti. Iznio je podatak da je u Dvorani mladosti prenoćilo 11 ljudi, dvije mačke i 



jedan pas, a da je u trenutku kad ih je boravilo najviše, bilo šesnaestoro ljudi pa je mišljenja da 
je to bilo loše isplanirano i da ne vjeruje da se nije mogao pronaći adekvatniji prostor. 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ se prije svega, još jedanput osobno zahvalio svima koji 
su bili uključeni u tu vrlo opsežnu akciju izmještanja protubrodske mine iz akvatorija riječke 
luke, svim uključenim službama od Ministarstva unutarnjih poslova, Javne vatrogasne 
postrojbe, Crvenoga križa i niza institucija Lučke uprave, a naročito onima koji su, naravno, iz 
protueksplozivnog odjela, zaronili na dno riječke luke i izmjestili minu i time, anulirali tu 
opasnost koja je gotovo 70 godina ležala na dnu riječke luke u mulju kao posljedica bitke i 
borbe koje su bile vrlo intenzivne za Rijeku u samoj završnici Drugog svjetskog rata. Naime, 
podsjetio je da je Rijeka oslobođena 3. svibnja, a rat je završio 9. svibnja. Znači, šest dana 
prije završetka rata još uvijek su se na ovom području vodile krvave borbe, prije svega 
partizanskih divizija koje su nadirale s područja Dalmacije i oslobađale ovo naše područje i 
došle u tom svom prodoru sve do Soče i Trsta. Posljedice su te da su Nijemci pri povlačenju 
razorili gotovo čitavu luku, ne samo minama nego i drugim metodama i, praktički, trebalo je 
sve to skupa izgraditi nakon Drugog svjetskog rata. U tom segmentu ova akcija je planirana 
vrlo pomno, a ovo je samo završetak akcije. Naime, kazao je da se za bombu zna više-manje 
od lipnja prošle godine, kada je otkrivena. Radi sezone i cjelokupne javnosti pristupilo se 
realizaciji ovog složenog manevra, a Stožer civilne zaštite koordinirao je cijelu akciju. Za to je 
bilo potrebno zatvoriti crvenu zonu koja je obuhvaćala samo prvi red do mora, to jest Rivu 
Boduli i ulicu neposredno na placi koja je paralelna s njom te isto tako, do Adamićeve ulice. 
Pojasnio je da se ne radi o cijelom centru grada, nego o dvije ili dvije i pol ulice. Tu živi 
petstotinjak, odnosno nešto malo više stanovnika. Gospodarski subjekti nisu mogli obavljati 
djelatnost od 10 sati u subotu do uspješne neutralizacije mine, negdje do 15 sati idućeg dana, 
iako je sama eksplozija bila u 13 sati i 15 minuta, no trebalo je još napraviti određene izvide 
da se vidi je li sve prošlo kako treba. Napomenuo je da je tu bilo uključeno jako puno struka i 
postoje sigurnosne procedure koje je trebalo poštivati. Gradonačelnik je kazao kako nije 
osobno odlučivao gdje će ljudi biti izmješteni ljudi, nego za to nadležne službe. Većina ljudi se, 
kako je rekao, snašla kod rodbine, prijatelja i tako dalje, i osobno zna da je vrlo neugodno 
napustiti vlastiti dom pa makar to bilo i na jedan dan. Gradonačelnik se zahvalio i svim 
Riječankama i Riječanima koji su se vrlo disciplinirano držali uputa Stožera civilne zaštite i 
dokazali da su naši građani vrlo odgovorni kada dođe do takvih situacija. Spomenuo je da je i 
sam uputio pitanje je li baš trebalo angažirati Dvoranu mladosti ako je svega 11 ljudi trebalo 
smještaj. Međutim, kako je rekao, nikad se ne zna koliko će se ljudi odlučiti, da na kraju krajeva, 
ode u zadnji čas u Dvoranu mladosti. Tako da taj kapacitet je bio dimenzioniran da primi sve 
one koji se za to odluče. To je provedeno temeljem odluke Stožera civilne zaštite, kojem je na 
čelu zapovjednik naše Javne vatrogasne postrojbe, gospodin Hinko Mance. Naravno, u 
koordinaciji sa Ministarstvom unutarnjih poslova pa i Kliničkim bolničkim centrom, koji je bio 
spreman ako se desi ono najgore i tako dalje. Cijeli je niz okolnosti koje su utjecali na samo 
planiranje akcije, koja je na kraju završila dobro, anulirana je opasnost i mogli smo se vratiti 
već u nedjelju i u novi radni tjedan ući sigurniji, nego do tada. 
 
DAVOR ŠTIMAC je kazao kako je ovo pravi primjer kako ne odgovoriti na pitanje te da je 
Gradonačelnik bio vrlo opširan u svom odgovoru. Zamolio je pisani odgovor na dva konkretna 
pitanja, a to su kako vidimo dalje centar grada i da li je dio strategije Grada da centar grada 
bude prazan, odnosno da tu ljudi ne žive? Nadalje je postavio pitanje vezano uz adekvatnost 
smještaja za evakuirane stanovnike organiziranog u Dvorani Mladosti. Iznio je podatak da je u 
trenutku kad je bilo najviše ljudi tijekom procesa, bilo šesnaestoro ljudi u Dvorani te ga zanima 
zašto nisu isplanirali broj ljudi koji će trebati smještaj prije nego što su osigurali Dvoranu 
Mladosti za cijeli vikend? 
 

15. MARIJAN ŠEGOTA iznio je da je 16. siječnja bilo nevrijeme u Rijeci i oštećen je 
semafor na Krnjevu. Otada je prošlo skoro dva i pol mjeseca i taj isti semafor ne funkcionira. 
Kazao je da je tamo Osnovna škola Eugen Kumičić te kako je ulica je dosta frekventna. Smatra 
da je previše vremena prošlo, a da semafor nije u funkciji i ujedno, da postoji mogućnost 



ugrožavanja naših sugrađana i mališana. Pitao je Gradonačelnika da li smatra da je prošlo 
previše vremena i kada će bit saniran taj semafor?  

 
Direktor TD RIJEKA plus d.o.o. ŽELJKO SMOJVER odgovorio je da se može konstatirati 
da je previše vremena prošlo i da definitivno to nije za pohvalu. Međutim, da se u 
međuvremenu dogodilo niz situacija. Naveo je kako se najprije čekalo osiguravajuće društvo 
koje je moralo pristupiti izvidu, dalje, sa ugovornim partnerom problemi oko isporuke čeličnih 
profila, kao i sveopća kriza i problemi koji su u tome nastali pa onda i problem čekanja u 
cinčaoni. Nakon svega navedenog, kazao je da su dobili zadnju informaciju da je cinčanje 
trebalo biti jučer završeno i da bi trebalo u najskorije vrijeme taj problem riješiti. 

 
MARIJAN ŠEGOTA se zahvalio na odgovoru te je istaknuo da mu je jasno kako funkcionira 
procedura, kao i problem sa nabavkom materijala, odnosno čelika. Međutim, naveo je kako 
ima informaciju da je jučer pao semafor u ulici Fiorella la Guardije te da iz iskustva vođenja 
ovog projekta i problema na Krnjevu, u TD RIJEKA plus d.o.o. imaju aparate i mehanizme da 
se ovaj problem puno brže riješi. Naveo je da, koliko je upoznat, postoji još puno semafora iz 
doba Jugoslavije pa bi Grad trebao razmisliti o investiciji kojom će se u budućnosti promijeniti 
cijeli taj sustav i mreža. 
 

16. SABINA MAROV iznijela je da je na današnji dan, prije točno 150 godina, 23. ožujka 
1873. godine gospođa Catterina Ricotti zatražila dozvolu za gradnju amfiteatra na dijelu njene 
vlastite čestice, tada broj 576, na Dolcu. Na toj lokaciji već je imala stambenu kuću. U toj prvoj 
fazi ona je dobila građevinsku dozvolu samo za gradnju pozornice. Radi se o tadašnjoj Areni 
Ricotti, a o današnjem Teatru Fenice. Točno 150 godina nakon prve inicijative za izgradnju tog 
vrijednog, riječkog spomenika,  zanima je što danas znamo o sudbini Teatra Fenice i što 
znamo koja je strategija Grada za upravljanjem, pa i onoga što nije u vlasništvu Grada, ali se 

nalazi na lokaciji grada Rijeke, na prostoru grada Rijeke i nama pred očima se urušava? 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da je ta zgrada u privatnom vlasništvu te je 
predmet određenih stečajnih postupaka i vlasnik ju je prodavao po cijeni koja je odbijena i od 
strane prvokupa i ovog Gradskog vijeća i, čini mu se, Županijske skupštine. Dok se taj predmet, 
ne razriješi, Grad nema namjeru ulaziti u priču oko kupnje zgrade, ne radi cijene zgrade, nego 
ukupnoga ulaganja. Naime, naveo je kako je cijena bila nekih milijun i pol eura, međutim, 
ulaganja koja su procijenjena za tu zgradu kreću se na razini, tada, desetaka milijuna eura, a 
danas možda i više radi povećanja cijene materijala i svega ostaloga. Bilo je određenih 
razgovora i sa stjecateljima nekretnina u neposrednom okruženju.  

Detaljni plan tog dijela predviđa što predviđa i ako se taj interes nastavi, Grad je 
spreman u dogovoru sa investitorom, učiniti sve da se taj objekt stavi u funkciju. Međutim, misli 
da iznalaženje sredstava u nekom narednom razdoblju nije za očekivati. 

 
17. PETAR PETRINIĆ iznio je da se već određeno vrijeme zbog izvođenja građevinskih 

radova na pojedinim dionicama grada Rijeke, poput primjerice ulica Pehlin i Primorske, 
stvaraju velike gužve koje otežavaju život naših sugrađana. Jasno je da se planirani projekti i 
planirane investicije moraju realizirati, no postoje li ipak načini i koji bi to eventualno bili načini 
da se malo olakša pozicija naših sugrađana te da se izbjegne stvaranje tolikih prometnih 
gužvi? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ odgovorio je da kod izvođenja građevinskih radova, 
naročito ako se oni tiču prometnica to dovodi do toga da dolazi do zastoja i gužvi. Grad čekaju 
veliki radovi koji su već dijelom započeli, a tiču se aglomeracije Rijeka i projekta poboljšanja 
vodno-komunalne infrastrukture na području grada Rijeke. Kazao je da je to jedan ogroman 
projekt, koji se ne tiče samo grada Rijeke, nego i okolnih općina i gradova. Odjel za komunalni 
sustav, zajedno sa KD Vodovod i kanalizacija d.o.o., ali i ostalima uključenim u te procese, 
koordinira te aktivnosti. Gradonačelnik je istaknuo da je dao nalog da naročito na ovom dijelu 
gdje se križa promet, to jest odvaja promet za Zamet i Kantridu, pokuša u jutarnjim satima i u 



ovim vršnim opterećenjima promet regulirati i ručno, odnosno da se prometna policija ili naši 
prometni redari uključe u razrješavanje te situacije, jer je i sam svjestan da svako čekanje u 
prometu nije zgodno i troši nepotrebno vrijeme. Kazao je da je koordinacija potrebna.  

Tu nisu samo KD Vodovod i kanalizacija d.o.o., Hrvatske ceste d.o.o., tu je i dosta toga 
što radi Hrvatska elektroprivreda d.d. te su oni isto u jednom investicijskom zamahu i prekopali 
su dobar dio grada. Rekao je da se investicije dešavaju i one uzrokuju određene probleme, ali 
se i podiže kvaliteta komunalne infrastrukture, prometnica i ostaloga u što se ulaže, a što je 
neophodno i potrebno. Za kraj je rekao da je zadatak nadležnog Odjela da to bude koordinirano 
i da se smanje gužve koliko god je to moguće. One se, nažalost, ne mogu izbjeći u potpunosti, 
ali Grad čini sve korake da gužve budu što manje. 
 

Na zapisnik 16. sjednice Gradskog vijeća održane 9. ožujka 2023. godine nije bilo 
primjedbi. 

 DNEVNI RED 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila Vijeće da je prijedlog dnevnog reda 
dostavljen članovima Vijeća, da na prijedlog dnevnog reda nije podnesen niti jedan prigovor te 
da je dnevni red usvojen kako je predloženo.  
 

Gradsko vijeće je usvojilo sljedeći  
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Prijedlog prvih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu i projekcija 
za 2024. i 2025. godinu 

2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke 
za 2023. godinu 

3. Prijedlog odluke o pravu na novčanu pomoć samozaposlenom roditelju koji obavlja 
gospodarsku djelatnost obrta 

4. Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o Detaljnom planu uređenja središta 
područja Krnjevo 

5. Prijedlog odluke o određivanju plaće i drugih prava Gradonačelnika i zamjenika 
Gradonačelnika Grada Rijeke 

6. Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada 
Rijeke 

7. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o javnim priznanjima Grada Rijeke 
8. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o visini novčanih nagrada za javna priznanja 

Grada Rijeke 
9. Izvješće o radu komunalnog društva Čistoća d.o.o. za održavanje čistoće i 

gospodarenje otpadom za 2022. godinu, kao davatelja javne usluge sakupljanja 
komunalnog otpada na području grada Rijeke 

10. Prijedlog detaljnog plana raspodjele financijskih sredstava unutar Programa javnih 
potreba u tehničkoj kulturi Grada Rijeke za 2023. godinu 

11. Prijedlog odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Muzeja grada Rijeke 
 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da su zaključci svih odbora koji su 
razmatrali materijale za ovu sjednicu dostupni članovima Gradskog vijeća u aplikaciji e-
sjednice, o čemu su članovi Vijeća dobili obavijest e-mailom. 

 
 
 
 
 

http://ekonzultacije.rijeka.hr/odluka-o-pravu-na-novcanu-pomoc-samozaposlenom-roditelju-koji-obavlja-gospodarsku-djelatnost-obrta/
http://ekonzultacije.rijeka.hr/odluka-o-pravu-na-novcanu-pomoc-samozaposlenom-roditelju-koji-obavlja-gospodarsku-djelatnost-obrta/


TOČKA 1. 
Prijedlog prvih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu i 

projekcija za 2024. i 2025. godinu 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijeli su Gradonačelnik Marko Filipović i pročelnik 
Odjela gradske uprave za financije Ante Mađerić. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Petra Karanikić ispred Kluba SDP-a, Tajana 
Masovčić, Duško Milovanović, pročelnik Odjela gradske uprave za financije Ante Mađerić i 
Gradonačelnik Marko Filipović.  
 

Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće nije donijelo Prve izmjene i dopune Proračuna Grada Rijeke za 

2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu (16 glasova za, 10 glasova protiv i 3 
suzdržana glasa). 
 

TOČKA 2. 
Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke 

za 2023. godinu 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Željko Jovanović ispred Kluba SDP-a, Marin 
Račić, Iva Rinčić i Gradonačelnik Marko Filipović. 
 
 Nakon provedene rasprave Gradonačelnik Marko Filipović je povukao ovu točku 
dnevnog reda. 
 

TOČKA 3. 
Prijedlog odluke o pravu na novčanu pomoć samozaposlenom roditelju koji obavlja 

gospodarsku djelatnost obrta 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da je amandman na Prijedlog 
odluke o pravu na novčanu pomoć samozaposlenom roditelju koji obavlja gospodarsku 
djelatnost obrta podnio Klub vijećnika HDZ-a. Amandman je dostavljen članovima Vijeća i 
Gradonačelniku kao predlagatelju. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pročelnica Odjela gradske uprave za 
zdravstvo i socijalnu skrb Karla Mušković. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Tea Mičić Badurina ispred Kluba PGS- 
LABURISTI, Štefica Jagić Rađa ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Davor Štimac i Gradonačelnik 
Marko Filipović. 
 
 Gradonačelnik se u raspravi očitovao o podnesenom amandmanu te je izvijestio da ga 
prihvaća, čime je amandman postao sastavni dio Prijedloga odluke. 
 

Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (27 glasova za) donijelo Odluku o pravu na 

novčanu pomoć samozaposlenom roditelju koji obavlja gospodarsku djelatnost obrta. 
 
 
 
 
 
 
 

http://ekonzultacije.rijeka.hr/odluka-o-pravu-na-novcanu-pomoc-samozaposlenom-roditelju-koji-obavlja-gospodarsku-djelatnost-obrta/
http://ekonzultacije.rijeka.hr/odluka-o-pravu-na-novcanu-pomoc-samozaposlenom-roditelju-koji-obavlja-gospodarsku-djelatnost-obrta/
http://ekonzultacije.rijeka.hr/odluka-o-pravu-na-novcanu-pomoc-samozaposlenom-roditelju-koji-obavlja-gospodarsku-djelatnost-obrta/
http://ekonzultacije.rijeka.hr/odluka-o-pravu-na-novcanu-pomoc-samozaposlenom-roditelju-koji-obavlja-gospodarsku-djelatnost-obrta/
http://ekonzultacije.rijeka.hr/odluka-o-pravu-na-novcanu-pomoc-samozaposlenom-roditelju-koji-obavlja-gospodarsku-djelatnost-obrta/
http://ekonzultacije.rijeka.hr/odluka-o-pravu-na-novcanu-pomoc-samozaposlenom-roditelju-koji-obavlja-gospodarsku-djelatnost-obrta/


TOČKA 4. 
Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o Detaljnom planu uređenja središta 

područja Krnjevo 
 
 Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (28 glasova za) donijelo Odluku o izmjenama 

Odluke o Detaljnom planu uređenja središta područja Krnjevo. 
 

TOČKA 5. 
Prijedlog odluke o određivanju plaće i drugih prava Gradonačelnika i zamjenika 

Gradonačelnika Grada Rijeke 
 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela za gradsku samoupravu 
i upravu, mr.sc. Mladen Vukelić.  
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Adrijano Rogić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, 
Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-LABURISTI,  Duško Milovanović ispred Kluba SDP-a, Željko 
Jovanović, Adrijano Rogić, Iva Davorija, Duško Milovanović, Marin Račić, Davor Štimac, 
Robert Salečić, Kristian Čarapić, Nebojša Zelič, Iva Rinčić, Petra Karanikić i Gradonačelnik 
Marko Filipović. 
 

Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće nije donijelo Odluku o određivanju plaće i drugih prava 

Gradonačelnika i zamjenika Gradonačelnika Grada Rijeke (14 glasova za, 14 glasova 
protiv i 2 suzdržana glasa). 
 

TOČKA 6. 
Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika  

Grada Rijeke 
 
 Gradonačelnik Marko Filipović je povukao ovu točku dnevnog reda. 
 

TOČKA 7. 
Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o javnim priznanjima Grada Rijeke 

 
 
 Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (25 glasova za) donijelo Odluku o izmjenama 

Odluke o javnim priznanjima Grada Rijeke. 
 

TOČKA 8. 
Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o visini novčanih nagrada za javna priznanja 

Grada Rijeke 
 
 
 Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (26 za i 1 protiv) donijelo Odluku o 

izmjenama Odluke o visini novčanih nagrada za javna priznanja Grada Rijeke. 



TOČKA 9. 
Izvješće o radu komunalnog društva Čistoća d.o.o. za održavanje čistoće i 

gospodarenje otpadom za 2022. godinu, kao davatelja javne usluge sakupljanja 
komunalnog otpada na području grada Rijeke 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je direktorica KD Čistoća d.o.o. Jasna 

Kukuljan.  
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Nebojša Zelič, Tea Mičić Badurina i direktorica 

KD Čistoća d.o.o. Jasna Kukuljan. 
 
Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (15 za, 4 protiv i 10 suzdržanih) prihvatilo 

Izvješće o radu komunalnog društva Čistoća d.o.o. za održavanje čistoće i 
gospodarenje otpadom za 2022. godinu, kao davatelja javne usluge sakupljanja 
komunalnog otpada na području grada Rijeke. 

 
TOČKA 10. 

Prijedlog detaljnog plana raspodjele financijskih sredstava unutar Programa javnih 
potreba u tehničkoj kulturi Grada Rijeke za 2023. godinu 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 
Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (29 glasova za) donijelo Detaljni plan 

raspodjele financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi 
Grada Rijeke za 2023. godinu. 

 
TOČKA 11. 

Prijedlog odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Muzeja grada Rijeke 
 

 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Predsjednik Upravnog vijeća Muzeja 
grada Rijeke Petar Petrinić. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Nebojša Zelič, Davor Štimac, Kristian Čarapić, 
Marin Račić, Iva Rinčić, Ivana Prica, Nikola Ivaniš, zamjenica Gradonačelnika Sandra Krpan i 
Gradonačelnik Marko Filipović. 
 

Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće nije donijelo Odluku o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja 

Muzeja grada Rijeke (14 glasova za, 5 glasova protiv i 10 suzdržanih glasova). 
 
 
Sjednicu je prije završetka napustio član Gradskog vijeća Josip Ostrogović.  

 
Sjednica je završila u 14,53 sati.  
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Gradskog vijeća 
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